

Title (en)

A CARRIAGE WHICH IS MOUNTABLE TO ELONGATE MEMBERS FOR PASSAGE THEREALONG.

Title (de)

AUF LÄNGLICHEN ELEMENTEN MONTIERBARER UND DARAUf ENTLANG BEWEGBARER WAGEN.

Title (fr)

CHARIOT MOBILE POUVANT ETRE MONTE SUR DES ELEMENTS ALLONGES.

Publication

EP 0243408 A1 19871104 (EN)

Application

EP 86906230 A 19861022

Priority

AU 302985 A 19851022

Abstract (en)

[origin: WO8702640A1] A carriage which is receivable over an elongate member for movement therealong which comprises a base (11), a pair of arms (13) which extend divergently from the base. At least one arm (13) is extendable. The base (11) and arms (13) support roller-like members (12 and 19) which are engageable with the surface of the elongate member to be able to retain the elongate member between them.

Abstract (fr)

Un chariot mobile pouvant être monté sur un élément allongé comprend une base (11) et une paire de bras (13), dont un au moins est extensible, qui s'étend à partir de la base dans des directions divergentes. Ladite base (11) et lesdits bras (13) soutiennent des éléments en forme de roulette (12 et 19) s'engageant sur la surface de l'élément allongé afin de retenir ledit élément entre eux.

IPC 1-7

B63C 11/52; B08B 9/02; E02D 5/64

IPC 8 full level

B08B 9/023 (2006.01); **B25J 5/00** (2006.01); **E02B 17/00** (2006.01); **E21B 41/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

B25J 5/00 (2013.01); **B63B 59/10** (2013.01); **E02B 17/0034** (2013.01); **E21B 41/04** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8702640A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8702640 A1 19870507; EP 0243408 A1 19871104

DOCDB simple family (application)

AU 8600314 W 19861022; EP 86906230 A 19861022